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GVB 2011/2012 – en kort sammanfattning 

Under verksamhetsåret 2011/2012 har Scoutkåren Gustaf Vasa-Bredäng bedrivit verksamhet för barn och 
ungdomar i Bredäng och Vasastan. Samarbeten har förts med bland annat Trosa Scoutkår. 

Det har varit ett bra år för kåren. Vi har blivit fler medlemmar, mycket tack vare väl genomförd 
rekrytering under början av höstterminen, och haft glädjen att ha åtta avdelningar igång. Vi har haft 
avdelningarna Stingarna, Snabbfötterna, Rovfåglarna (Bredäng), Waingunga, Gnagarna, Skogsmännen 
(Vasastan) samt utmanarlagen Bara Gustaf och Mushjorten igång under året. Det är framförallt glädjande 
att vi enligt plan kunnat återinviga Rovfåglarna som under några år varit en vilande avdelning. 

Kårstyrelsen har sammanträtt en gång i månaden under hela verksamhetsåret. Detta har varit ett viktigt 
forum för att sprida information mellan kårens ledare och ett forum för att gemensamt fatta beslut. I 
samband med kårstyrelsemöten under vårterminen har två framtidsmöten arrangerats där alla kårens 
medlemmar varit inbjudna för att delta i planeringen av kommande verksamhetsår. 

Kårgemensamma aktiviteter har genomförts vid ett flertal tillfällen. Under sommaren 2011 genomfördes 
grenläger för spårare, äventyrare och upptäckare på Vässarö och hösten inleddes med kårstämma med 
stort deltagande i lokalen i Vasastan. Senare under hösten deltog kåren på Scouternas Höstdag vid 
Hellasgården och grillade hamburgare till kårens medlemmar. Äventyrare och Utmanare deltog i 
Scouternas natt. Vid första advent serverade kårens fanclub Hackspettarna tillsammans med ledare och 
utmanare kyrkkaffe utanför Gustaf Vasa kyrka. Hösten avslutades med julavslutning med lekar i Gustav 
Vasa församlingssal och märkesutdelning i Gusaf Vasa Lillkyrka. Efter avslutningen genomfördes med 
hjälp av Hackspettarna en ledaraktivitet som avslutades med gemensam middag.  

Vårterminen inleddes med planeringshelg på Pettersberg. De flesta av kårens ledarteam var närvarande 
och planerade kårens och avdelningarnas terminsprogram samt deltog i gemensamma aktiviteter. Senare 
under våren deltog kårens avdelningar på Scouternas Dag på Skansen med gott resultat. Utmanarlaget 
Bara Gustaf höll i en kontroll på Björnklon. Våren avslutades med tipsrunda, fika, kårmästerskap i livlina 
och ceremoniell märkesutdelning vid Ugglevikskällan.  

Under årets högtider har kårledningen haft nöjet att dela ut flera utmärkelser för ledarinsatser under 5, 10, 
15 och 25 år. Vi har också haft äran att utnämna en ny ledare i kåren. 

Representation och kårens arbetsutskott 

Under hösten deltog kåren med åtta representanter på Stockholms Scoutdistrikts stämma på Vässarö. Två 
av kårens medlemmar blev också valda som delegater till Svenska Scoutförbundets stämma. 
Kårordförande och en av kårens vice ordförande deltog i Stockholms Scoutdistrikts kårordförandeträff 
där lokalfrågor och bidrag från kommunen diskuterades. Kåren har också varit representerad på de 
Rådslag som hållits för att diskutera de förändringarna som sker i och med de organisationsförändringar 
som sker inom den svenska scoutrörelsen. Kårordförande representerade kåren när Mälarhöjdens scoutkår 
stod värd för årsmötet med BP Fellows Sverige-chapter. 

Styrelsens arbetsutskott, bestående av ordförande, vice ordförande samt sekreterare, har även arbetat med 
projekt som inte styrs av verksamhetsplanen. Under både höst och vår har förhandlingar pågått med 
hyresvärden för lokalen i Vasastan. Resultatet har blivit att vi från och med 1 juli 2012 inte har tillgång 
till stugan men vi kommer att fortsatt ha tillgång till resten av lokalen, även hallen som i ett tidigare 
förslag också skulle återtas av hyresvärden.  

Scoutkåren Gustaf Vasa-Bredäng kan bedriva scouting tack vare det ideella arbete som ledare, assistenter 
och funktionärer utför. Kårstyrelsen vill rikta ett varmt tack till alla dessa. 

Scoutkåren vill rikta ett varmt tack till myndigheter, institutioner, församlingar, företagare och företag, 
enskilda och föräldrar som underlättat arbetet med ekonomiskt stöd och personliga insatser. 

  

Åsa Jonsson, Kårordförande 
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Befattningar valda av kårstämman 2011 

 

Kårstyrelsen 

Kårordförande..............................................Åsa Jonsson 
Vice kårordförande ......................................Alexander Vanderwert-Gerbert 
Vice kårordförande ......................................Fredrik Jonsson 
Kårsekreterare..............................................Agnieszka Wrzalik 
Kassör..........................................................Elzbieta Wrzalik 
Avdelningsledare för Waingunga .................Kjell Lindberg 
Avdelningsledare för Stingarna ....................Peter Gustafsson 
Avdelningsledare för Gnagarna ....................Carl Hamberg (tf) 
Avdelningsledare för Snabbfötterna ............Robin Engström 
Avdelningsledare för Skogsmännen .............Simon Ström 
Avdelningsledare för Rovfåglarna ................Alexander Olsson (tf) 
Avdelningsledare för Mushjorten .................Kaj Jonsson 
Avdelningsledare för Nytt utmanarlag..........Mikael Johansson 
Utmanarrepresentant Mushjorten .................Filip Landenius 
Utmanarrepresentant Nytt utmanarlag ..........Rebecka Ingram (vald av KS) 
Gårdsfogde Pettersberg ................................Lars-Olov Bergstrand 
 

Revisorer 

Revisor ........................................................Martin Svendsen  
Revisor ........................................................Niklas Hellberg 
Revisorssuppleant ........................................Björn Hagqvist 
 

Valberedning 

Sammankallande..........................................Peter Gustafsson 
Ledamot.......................................................Sandra Wrzalik 
Ledamot.......................................................Amanda Birkenfalk 
Ledamot.......................................................Carl Hamberg 
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Uppsatta mål för 2011/2012 
 

Att bli fler 

Efter en lyckad rekrytering under hösten har medlemsantalet ökat. Rovfåglarna som under hösten 
återupptog sin verksamhet har haft ett litet kärngäng och ser fram emot förstärkning från Snabbfötterna 
och lägret Äventyret. Övriga avdelningar har vuxit eller legat på ett stabilt antal scouter. 

Göra hela skärholmen till vårt upptagningsområde 

En ambition inför verksamhetsåret var att göra hela Skärholmens stadsdel till vårt upptagningsområde 
efter att Sätra och Vårbergs scoutkårer lagt ner sin verksamhet. Några scouter från Sätra scoutkår har 
tagits emot i vår verksamhet och större insatser planeras inför kommande verksamhetsår. 

Stöd till avdelningarna 

Under året har kårens arbetsutskott planerat och genomfört en planeringshelg och två avslutningar med 
efterföljande ledaraktivitet. På Scouternas höstdag arrangerades grillning av hamburgare till alla 
kårmedlemmar. 

Pettersberg, Rehnsgatan och Bredängsvägen 

Flera arbetsträffar har hållits på Pettersberg under verksamhetsåret. På Rehnsgatan har akustikplattor 
installerats i salen men ingen plan för hur ledarrummet bättre skall utnyttjas har tagits fram. 

Dokumentera arbetssätt och riktlinjer 

Ytterligare en ambition som kåren under många år haft är att dokumentera de arbetsuppgifter som finns. 
Arbetet fortskrider långsamt och under året har arbete inletts med att dokumentera kårens ekonomiska 
arbete. 

Arbeta med kartan 

För att ta fram en verksamhetsplan inför verksamhetsåret 2012/2013 har kartan använts och två 
framtidsmöten dit alla kårens medlemmar var välkomna har hållits. Under det första mötet arbetade vi 
med utvecklingsmöjligheter för kåren på ett allmänt plan och på det senare mötet genomfördes ett mer 
konkret arbete med verksamhetsplan och budget. 

Kartan 

I kartan för verksamhetsår 2011/2012 specificerades sju punkter som skulle slutföras under 
verksamhetsåret. Tre av dem är helt genomförda och två är påbörjade. Äventyraravdelningen Rovfåglarna 
har återigen verksamhet i Bredäng och utmanarlaget Bara Gustaf startades upp med förstaårsutmanarna. 
Kåren har inte en aktiv föräldraförening men väl en grupp föräldrar som har bildat en fanclub och kallar 
sig Hackspettarna. De hjälper till när de behövs och har bland annat varit till stor hjälp vid 
kåravslutningarna. I lokalen på Rehnsgatan har arbetet med att sätta upp akustikplattor inletts. Plattorna är 
monterade i taket och har gjort stor skillnad för ljudvolymen i salen. Arbetet kommer att slutföras under 
nästa verksamhetsår. På Pettersberg byts glödlampor successivt ut mot lågenergilampor istället för att 
byta ut alla lampor på en gång. 

Kåren valde inte en materielförvaltare på KST 2011. Under året har några ledare försökt hålla överblick 
och underhålla kårens materiel och valberedning och styrelse fortsätter arbetet med att hitta en 
materielförvaltare. För ledarrummet på Rehnsgatan har ingen plan tagits fram ännu men vi siktar på att 
kunna påbörja det arbetet under nästa verksamhetsår. 

Specifika aktiviteter 

Under verksamhetsåret har alla aktiviteter som fanns med i aktivitetslistan för 2011/2012 genomförts. 
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Grenarnas verksamhet 

Spårarscout 

Scoutkåren har under året haft två verksamma avdelningar, Stingarna i Bredäng och Waingunga i 
Vasastan. Båda avdelningarna har vuxit sedan förra året, Waingunga har vid ett tillfälle under året uppnått 
full medlemskapacitet (!). Under året har avdelningarna haft fartfyllda kvälls-, helg- samt 
sommaraktiviteter. 

 

Waingunga 

Avdelningen har haft många aktiviteter, vanliga möten, helgaktiviteter samt sommarläger. Under året som 
gått har avdelningen haft många medlemmar och den har till och med vid ett tillfälle nått sin fulla 
kapacitet varpå en väntelista infördes för nya medlemmar.  

 

Kjell”Limpan” Lindberg, Al Waingunga. 

 

Stingarna 

Stingarna har bedrivit spårarscoutmöten på onsdagar i Bredängslokalen. När höstterminen satte igång 
bestod ledarteamet av Peter, Rickard och Angelo. Rekryteringen i början av höstterminen gav väldigt 
många intresserade barn. När läget stabiliserat sig efter ett par möten hade vi 19 scouter, med en jämn 
fördelning mellan tjejer och killar och första- och andraåringar. Närvaron var god överlag, framför allt på 
mötena. På Höstdagen och övernattningen i lokalen deltog cirka 10 scouter.  

Under vårterminen har Rebecka Ingram varit med som assistent under största delen av terminen. Vi 
genomförde två helgaktiviteter, Myrstigen och övernattning på Pettersberg med Waingunga.  

Programmet har under året bestått av lite knopar, 
sjukvård, livlina och woodcraft och mycket lek, 
hantverk och sång. Under höstterminen hölls ett 
föräldramöte. Avdelningen deltog på jul- 
respektive våravslutningen. 

Närvaron har under detta verksamhetsår varit 
mycket bättre än förra året, men vi har, framför 
allt under vårterminen, känt att vi har kunnat vara 
ännu fler medlemmar. Inför kommande 
verksamhetsår hoppas vi på att bland annat 
rekrytering i Sätra ska få upp medlemsantalet. 

 

 

  

Peter Gustafsson, Al Stingarna 

 



 

7 

Upptäckarscout 

Det finns två aktiva upptäckarscoutavdelningar i scoutkåren, Gnagarna i Vasastan och Snabbfötterna i 
Bredäng. Under året har avdelningarna haft regelbundna möten, deltagit i tävlingar och haft aktiviteter på 
helger och sommaren.   

 

Gnagarna  

Detta år har varit grymt. Jag (Oskar) och Carl tog över ansvaret som avdelningsledare efter att Pliiiggis 
(Lars-Olof Sandberg). Det var lite omständigt i början med att få allt att fungera. Jag och Carl har dock 
båda haft huvudet på skaft och löst uppgiften.  

Året började med ett läger på Vässarö. Det gick fint och allt var som det skulle. Att vara på Vässarö är 
otroligt förlåtande eftersom programmet är väldigt lätt att utforma med tanke på de fasta och många 
programpunkter som finns på Vässarö.  

Under höstterminen hade vi en övernattning som vi kombinerade med Scouternas Höstdag. Det gick fint 
och vi nådde fina mål under den övernattningen. Till exempel så värderade vi knivbeviset högt och såg 
till att de andraåringar som inte hade märket fick det samt att alla förstaåringar som deltog fick 
knivbeviset. När denna övning var igång så var verksamheten verkligen igång och mötena flöt på bra. Vi 
hade god närvaro i början med ca 25-30 scouter. Med tiden så börjar verkligheten komma ikapp efter 
sommaruppehållet. Efter det hittade vi en rutin som byggde på att vi hade 20-23 scouter på pappret men 
var närmare 17-18 på varje möte. Därefter kom julavslutningen och märken delades ut. När våren började 
så kom vi alla överrens om att vi skulle hårdsatsa inför Björnklon. Under våren hade vi två övernattningar 
som fungerade fint. 

När väl Björnklon kom så var vi väldigt laddade och det gick vägen trots allt. Vi hade en patrull som 
slutade på fjärde plats och övriga slutade på plats 8, 24 och 68. Detta resulterade i att avdelningen 
hamnade på en lovvärd fjärdeplats med endast fem poäng till pallplats och 13 poäng till vinnaren.  

Sent på terminen inser jag och Carl att vi glömt vår andraårshajk. Som tur är så uppmärksammar Pliiiggis 
oss på detta och planerar en hajk till oss. Tyvärr så var alla ledare redan uppbokade så Pliiiggis hjälpte oss 
verkligen och andraåringarna var verkligen nöjda! 

 

Oskar Knaust, tf Al Gnagarna 
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Snabbfötterna 

Höstterminen började med att vi tränade inför Scouternas höstdag. Fokusen låg på livlina och orientering 
under mötena men det lektes en del också. I år deltog Snabbfötterna på Scouternas höstdag med en 
relativt hög närvaro, till skillnad från tidigare år. Gemensamt med Scouternas höstdag så hölls det även en 
övernattning med Gnagarna på Lemshaga. Det var mycket resor under denna övernattning vilket var 
jobbigt för några av de yngre deltagarna.   

I november hade vi vanliga möten med WoodCraft, chiffer, lykta, eld och miljö på agendan. I december 
hade vi en övernattning på L13. Under denna övernattning hade vi lite färre deltagare än vad vi hade 
hoppas på men det var på gränsen för vad som är roligt så vi utförde jul övernattningen utan några större 
problem. 

Vårterminen började med ett startmöte där scouterna fick visa vad de hade lärt sig under föregående 
termin. Det andra mötet på vårterminen var ett möte där de fick lära sig igen allt de hade glömt. Under 
våren genomförde vi några tema-möten där ledare och assistenter klädde ut sig. 

Under vårterminen genomfördes även en träningsövernattning tillsammans med Gnagarna på Pettersberg. 
På denna övernattning hade vi några deltagare dock så låg närvaron mycket dåligt till i relation till 
Scouternas dag där vi hade färre deltagare.  

. 

Robin Engström, Al Snabbfötterna 
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Äventyrarscout 

Detta år har kåren äntligen haft två äventyrarscoutavdelningar igen. Efter flera år som vilande avdelning 
och ett år med stöd har avdelningen Rovfåglarna i Bredäng egen verksamhet igen. Det har varit en liten 
men stabil avdelning som till nästa år kommer att växa sig ännu större. I lokalen på Rehnsgatan har 
avdelningen Skogsmännen bedrivit verksamhet med många olika aktiviteter. 

  

Skogsmännen 

Avdelningen Skogsmännen har under höstterminen och vårterminen haft avdelningsmöten varje 
torsdagskväll från klockan 19:00 till 21:00. Vi har haft fyra patruller aktiva under verksamhetsåret. 
Avdelningen har varit på övernattningar och hajker på helgerna. Närvaron har varit låg på dessa jämfört 
med våra avdelningsmöten. Något som däremot alltid lockar många från avdelningen är SKROV och E-
kursen. 

Ledarsituationen har förändrats radikalt under det gångna verksamhetsåret när tre av fem ledare slutade 
mitt under pågående vårtermin. Detta har såklart påverkat verksamheten negativt till viss del. Vi lyckades 
dock få tag på två nya ledare väldigt snabbt och har fått oerhört stöd från Rovfågelledarna, vilket de ska 
ha ett stort tack för! 

Vi genomförde Skogsmännens och Rovfåglarnas traditionella julövernattning, SKROV, på Pettersberg 
för andra gången på flera år med Rovfåglarna, vilket uppskattades från flera håll.  

Under E-kursen fick våra andra och tredje åringar lära sig mer om hur en patrull fungerar och olika 
scouttekniska saker som är bra att kunna under en hajk eller på ett läger. De som gick kursen för andra 
gången var ute på den sedvanliga vinterhajken, och som vanligt var det varmt i vindskydden trots all snö! 

När vintern låg som djupast i februari månad begav sig ett tappert gäng Skogsmän ut i kylan för att 
tillsammans träna på livräddning och samtidigt bada isvak vid scoutstugan Påta. Vi hade självfallet lärt 
oss ett och annat hemma på Rehnsgatan först. Något vi kunde konstatera inne i den varma bastun efteråt 
var att snön ändå var kallare än vattnet.  

I samband med mars månad åkte tre av våra patruller ut på egna patrullövernattningar. Falken, Räven, 
Örnen var alla ute under en helg som de själva hade planerat. Här kan jag inte berätta mer än vad jag själv 
vet, men jag är säker på att det är väl dokumenterat i patrullernas egna loggböcker. 

Efter en träningsövernattning på Sjövik åkte vi glada till Scouternas Dag några helger senare, vi hade ju 
trots allt en titel att försvara! Hela 6 tävlande enheter hade Skogsmännen med sig till Älghornet (fyra 
patruller, en AL och såklart avdelningen). Det lönade sig att vara många som vanligt under tävlingens 
gång och avdelningen fick konkurrens från Älvsjö som tog hem Älghornet detta år.  

Förutom att delta på Scouternas Dag har några från avdelningen även tävlat i Distriktsmästerskapen i 
både orientering och livlina på Scouternas Höstdag. Rådspatrullen Älgen, var även med i tävlingen 
Silverugglan på Scouternas Natt. Det var verkligen en jämn tävling där vi kom trea trots en väldigt låg 
närvaro. 

Älgen som har bestått av alla patrulledarna och vice patrulledarna från avdelningens alla 4 patruller samt 
avdelningsledaren och vice avdelningsledaren har varit en rätt stor patrull som har haft sina egna 
patrullmöten och rådslag om hur situationen på avdelningen sett ut under året som har gått. Älgen har inte 
varit på några egna övernattningar eller hajker och uppslutningen bland patrullmedlemmarna har inte varit 
den högsta. 

Alla tredjeåringar har under vårterminen fått vara med på lite speciella upplevelser bara för dem. Det hela 
började med en häftig grottexpedition med en guide som visade vägen i Klövbergsgrottan, 
Stockholmsregionens största grotta. Ett stort tack till Kjell Lindås, vår guide och en stor eloge till alla 
tredjeåringar som var med och vågade ta sig igenom alla trånga passager! 
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Vi har ej genomfört ”första klassprovet” på Pettersberg med tredjeåringarna och inga av våra 
tredjeåringar gick Vandrarnas Hajk.  

Med återfådd framåtanda och energi bestämde sig Skogsmännen tillsammans med Rovfåglarna att 
Skärgården skulle bli nästa mål. Därav åkte avdelningen på Skärgårdshajk till Utö och Nåttarö under 
Kristihimmelsfärdshelgen. Resan blir nog en av de många saker som vi sent ska glömma från detta 
händelse rika år på Skogsmännen. 

Simon Ström, Al Skogsmännen 

 

Rovfåglarna 

Äventyraravdelningen har haft regelbundna möten under året , både under veckorna och på helgerna. 
Avdelningen växer stadigt och står nu på egna ben efter flera år som vilande avdelning.  

Alexander Olsson, Al Rovfåglarna 
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Utmanarscout 

Scoutkåren har haft två scoutavdelningar med utmanarscouter under verksamhetsåret, Mushjorten samt 
Bara Gustaf. Den senare avdelningen har bestått av förstaåringar medan Mushjorten har bestått av andra- 
samt tredjeåringar. Flera av utmanarscouterna har också varit verksamma som assistenter på olika 
avdelningar. 

 

Mushjorten  

Verksamheten under året har gått bra. Närvaron var bättre på hösten men blev något sämre på våren. Det 
är förståligt då många har mycket i skolan då. Veckomöterna har rullat på bra. Vi har gjort allt ifrån att 
fika till att spela laserdome och grilla.  

Mycket av de större aktiviteter vi har gjort har vi haft tillsammans med det andra laget. Vi har haft en 
lyckad Lådantävling nu i vår och vi har även arbetat på tre stycken Marathon, varav det ena har varit 
Jubileumsmarathon. Detta var tillsammans med Bara Gustaf. 

Sommarlägret som vi hade planerat blev dessvärrre inställt i år på grund av dåligt intresse. Dock har 
många varit ledare/assistenter på andra läger. Kul att få ut scouterna på avdelningar men lite tråkigt att 
verksamheten blir lidande.  

Målsättningen till nästa verksamhetsår är att vi ska köra ett år till och åka på ett större läger med de 
pengarna som vi har samlat ihop med laget. Helst ska vi fara utomlands. 

Kaj Jonsson, Al Mushjorten 

 

Bara Gustaf  

Bara Gustaf (i fortsättningen nämnt som UBG) har under året jobbat på bra, vi har nått de mål vi satte upp 
för året vilket var att skapa ett lagrop, en sölja, en lagtröja och en flagga. I höstas byggde ledarteamet en 
planering för terminen, för att börja leda in scouterna i hur det är att vara utmanare. Under vårterminen 
har vi släppt lite mer på det till scouterna att planera egna möten med blandade resultat. 

UBG har genom året gjort en del aktiviteter: 

Vinna hajkbenet, jobba på DN Stockholm Halvmarathon, invigningsövernattning, Winer, adventsfika, 
grilla korv i vasaparken, mer övernattning, byggt kontroll till Björnklon, tävlat i Lådan, jobbat på ASICS 
Stockholm Marathon och mycket mer! 

Vi har pratat en del genom året, haft 4-hörnsövningar och börjat diskutera mer öppet problem inom laget 
som vi ska ta oss förbi. Närvaron var lite hackig under våren men har blivit riktigt bra den sista tiden och 
vi verkar alla se fram emot HT-12. 

På sista mötet hade vi utvärdering där vi konstaterade att vi tappar en ledare till i höst, nämligen Josefin 
Clasén. Scouterna kände sig bekväma med mig och Fredrik som ledare och hade inget jättebehov av att ta 
in en till, men vi får se. 

I sommar åker vi dels till Björnö för att socialisera med resten av kåren samt att hålla en sjukt grym bro-
aktivitet för tredjeårs-äventyrare! Efter det drar vi iväg till Vässarö för scouting 24/7 på Boomerang 2012! 
Kommer säkert bli ett kalasbra slut på det här året, sen ses vi på planeringshelgen! 

Vi är ett starkt gäng på 12 scouter (ingen som slutat) som ser ljust på framtiden! 

Mikael Johansson, Al Bara Gustaf 
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Sommarläger 

 

Spårarscoutläger - Vässarö 2011 

Årets spårarscoutläger gick av stapeln på Vässarö den 31 juli till 4 augusti 2011. Temat var Jorden runt. 
28 spårarscouter, nio ledare och assistenter och två föräldrar deltog. Några av ledarna tillsammans med 
ledare från Upptäckarna åkte upp på fredag kväll med alla grenars lägermaterial och hade förläger. Vädret 
var under såväl förläger som läger alldeles strålande, inte en regndroppe.  

Vid ankomst till lägerplatsen för scouterna blev det mackor och blåbärssoppa och därefter var det dags för 
tältresning. På kvällen hade vi en sångstund vid lägerbålsplatsen vid Östra ängarna, där vi också bodde. 
Dagen efter var det både Trapperspår och Fladan. På kvällen deltog vi i en grillkväll och ett ljusspår som 
Program anordnade. Vi passade då på att dela ut lägermärket.  

Dag tre var det dagshajk som gick ned till södra Vässarö via Betongbryggan. Det blev traditionell 
hajkbomb på stranden med tillhörande bad i Östersjön. Näst sista dagen var det olympiad runt 
fotbollsplanen. På eftermiddagen fick scouterna välja på att padda eller segla i Fladan, besöka bunkrarna 
eller att bada. På kvällen var det stort lägerbål.  

Hoppackningen sista dagen blev som vanligt lite stressigt men i stort gick hemresan bra och föräldrarna 
fick ta emot ett gäng trötta men glada scouter. Tack till Wennberg och Benke Ö i köket! 

 

Peter Gustafsson, Lägerchef 
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Upptäckarläger på Vässarö 2011 

Ett traditionellt läger på Vässarö för samtliga upptäckaravdelningar i Scoutkåren Gustaf Vasa Bredäng.  

Två veckor innan lägret började så åkte några ledare ute till Vässarö med material. Tillsammans med 
spårarscoutledarna byggdes ledarby och matbord. Dock så är det ett bra moment att bygga matbord 
tillsammans med upptäckarscouterna vilket vi alltså inte gjorde detta år. 

Efter att spårarscouterna hade sitt ordinarie Vässarö-läger så väntade vi en vecka innan GVB kom tillbaka 
till ängarna. Den kår som hade lägerängarna bredvid oss påpekade att de hade fått sträcka våra soltak när 
vi inte var närvarande, detta var vi tacksamma för.  

Efter en direktresa från Tekniska högskolan med SL-buss som gick bra på alla sätt och vis så stod vi, 24 
scouter, på betongbryggan och väntande på båten ut till Vässarö. När vi var ute på Vässarö så var det 
samtidigt ett storläger som vi inte deltog i. Dock fick vi betala samma avgift för att vara på Vässarö vilket 
gjorde att lägret var lite dyrare än de senaste åren. Faktumet att det var ett storläger samtidigt som vi var 
ute var dock en försämrande faktor när vi skulle åka hem. Detta då det kom förvirrande information från 
ön huruvida vi skulle få transporthjälp till båten mm. Det fanns inte heller någon som helst styrning vid 
bussarna då vi fick åka med ordinarie buss hem fast vi hade meddelat SL. 

När vi var på Vässarö hade vi ett tema som var en blandning mellan internet- och gammeldags-pirater. 
Under lägret körde vi de vanliga lägeraktiviteterna som bland annat innefattar: dagshajk, femkamp, 
lägerbål, kvällsövningar, lekar och bad. Vi tog även vara på att vi var på Vässarö och gick Trapperspår, 
seglade/paddlade kanot samt använde samarbetsgläntan. 

Efter sex dagar var det dag att åka hem, och man blir tvungen att komma tillbaka till den gråa staden. 
Men man får se fram emot ett läger nästa år. 

 

Robin Engström, Lägerchef 
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Äventyrarlägret – Vässarö 2011 

Sommaren 2011 var en sommar med många scoutupplevelser för många, speciellt för äventyrarscouterna 
i Scoutkåren Gustaf Vasa – Bredäng. Redan i maj hade Skogsmännen varit på hajk på Gotland och sedan 
var det flera stycken som konfirmerade sig på Vässarö för att efteråt åka på världsscoutläger i Skåne 
innan det var dags för det riktiga lägret, som även det var på Vässarö, den 9-19 augusti. Oerhört roligt att 
det var en del av scouterna som var med på allt detta! Men även på grund av att det var så mycket annat 
som hände under sommaren så valde vi att ha lägret lite senare än vanligt, så att det inte skulle krocka 
med Jamboreen. Valet av lägerplats berodde främst på att vi ville ha ett rätt smidigt och lätthanterligt 
läger för ledarnas del detta år. 
 
Både Rovfåglarna och Skogsmännen var inbjudna till lägret och av potentiellt 35 deltagare blev vi 12 
deltagande scouter, varav alla var Skogsmän. På ledarsidan var vi som högst sju ledare och som minst 
fyra. Detta resulterade i två patruller och en ledarpatrull. 
 
Lägret startade med en resa till Norrtälje där vi vandrade längs Roslagsleden mot Vässarö. Under denna 
hajk fick vi inte bara uppleva naturen utan även hur den har påverkats av människan, genom 
odlingslandskapet, men även Väddö kanal. Det blev en del badtillfällen under resans gång och vädret 
skiftade med både regn och solsken. Det kändes ibland som att humöret följde väderleken. Maten lagade 
vi på stormkök och den inhandlades av ledarna. Hajken varade i tre nätter och avslutades med att ta 
bussen från Älmsta till Ellan där vi steg på båten mot våran ö, Vässarö. 
 
När vi väl var framme på Vässarö så var redan upptäckarna från kåren där och hade byggt upp sitt 
lägerområde. Samtidigt pågick det ett litet mindre ”storläger” som kallades för ”60 Degrees North”, vilket 
vi inte direkt deltog i, men ändå var en del utav. Vi började bygga upp vår lägerby vid de Östra ängarna 
med detsamma och i samband med att upptäckarna började riva sitt läger tog vi omhand om deras 
material. Dock så ansåg vi att deras uppförda flaggstång var alldeles för låg vår oss, så vi gjorde en egen. 
I stort sätt alla på lägret fick hjälpas åt för att orka bära den nersågade furan. I övrigt så anlände vi till 
Vässarö när alla andra började packa ihop och bege sig hemåt, vilket innebar att vi snart var själva på ön. 
Det var några funktionärer som stannade kvar och tog hand om det nödvändigaste men annars fick vi göra 
bäst vi ville. Pliiiggis (Lars-Olov Sandberg) som hade varit med på upptäckarlägret stannade kvar ett tag 
och hjälpte oss att hitta på Program och få en god kontakt med husmor i köket, som för övrigt bjöd oss på 
finmiddag! Vi hann använda Fladans båtar och kanoter till viss del, även om det var löjligt lite man fick 
göra med kanoterna, innan de stängde ner det hela. Eftersom Pliiiggis var kvar på ön ett tag extra fick vi 
oss vår alldeles privata guide och expert på Trapperspåret, vi fick även genomföra bonusparitet med 
hissarna. Hela Trapperspåret var oerhört lyckat och uppskattat från både ledare och scouter, stort tack! 
 
Senare under lägret blev det dags för den numera nästan självklara femkampen. Utan att avslöja för 
mycket hur det gick, så kan jag konstatera att det var olidligt spännande. Vi fick verkligen se 
kämparglöden hos våra scouter, de kunde hålla på med att koka sopavatten i 52 minuter utan att ge sig! 
Under naturkännedomens del på femkampen var det flera av scouterna som kom fram och sa att de kände 
att de kunde mycket mer nu när de hade fått lära sig så mycket under Trapperspåret. Någon tyckte att det 
som de lär sig i skolan borde läras ut lika intressant som det var på Trapperspåret, eller rent ut sagt ha 
Pliiiggis som deras naturkunskapslärare. För att hinna med alla fem grenar i femkampen fick det lov att 
bli en nattorientering, med en lykta per par på Vässarös egna banor. Kapellet blev ett utmärkt sekretariat, 
samt start och mål. 
 
Lägret hade inget genomgående tema, däremot fick deltagarna uppleva en hel del, bland annat en tidsresa 
till romarriket. Det förekom även självklara saker såsom Renhornet, Blåstund och lägerbål under lägret. 
Något som vi ej hade var någon större broaktivitet med upptäckarscouterna. 
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Några av lägerdeltagarna på vårt gemensamma lägerbål med upptäckarscouterna. 
 
Ledarantalet ökade något mot slutet av lägret när tre stycken ankom med privat segelbåt till Vässarö, för 
att efter någon dag inse att de måste tillbaka igen med båten. Med tanke på att vi ändå var på en relativt 
enkel lägreplats och endast hade två patruller blev det aldrig någon ledarbrist. Något man bör ha i 
beaktning när ledare (eller scouter för den delen också) inte är med under hela lägret är att de personerna 
kommer att ha mycket mer energi än de som redan har varit ute ett tag, vilket kan ge upphov till olika 
prioriteringar. Patrullen måste även börja om i sin grupprocess. Detta kan såklart ses som både positivt 
och negativt. 
 
Vi var tyvärr inte med på det gemensamma förlägret, då vi inte hade något större behov av det, samt att 
några av oss ej kunde närvara. Under det kårgemensamma förlägret togs allt material ut till Vässarö som 
vi använde, förutom vårt hajkmaterial. När lägret nådde sista dagen blev allt vårt material hämtat med 
traktor och kört till båten. På Ellan vinkade vi hejdå till alla deltagarna som åkte hem med bussen och 
även till Ö-chef Knochen (Eric Knochenhauer) som tillsammans med resten av personalen hade tagit väl 
hand om oss under vårt Vässaröläger. Några av ledarna väntade in våra tappra chaufförer som kom och 
hämtade allt material med släpvagn. Tack till Peter Gustafsson, Fredrik Jonsson och Robin Engström som 
hjälpte till med hemfärden av allt material och packningen på Pettersberg mitt i ösregnet! 
 

Simon Ström, lägerchef 
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Absolut Gustafs lägerberättelse - Absolut Gustafs Segling 2011 
 

Mellan 10 och 17 juli hyrde utmanarlaget Absolut Gustaf s/y St Elmo, en 51 fots segelbåt på Västkusten. 
Tanken var att göra den ultimata sista resan innan laget löses upp. 

Totalt deltog 11 medlemmar från laget. Resan startade i Lysekil, därefter besökte vi flertal naturhamnar 
och även låg i stadshamnar såsom Hunnebostrand, Fjällbacka och Smögen.  

Laget passade på att fräscha upp seglingskunskaperna, sola och bada, äta god mat, grilla, umgås och göra 
saker tillsammans. 

Inga personskador eller skador på båten har rapporterats under resan. 
 

 
Program 

10 juli – resa Stockholm – Göteborg – Lysekil, 

10 juli – 17 juli segling med s/y St Elmo 

17 juli – resa Lysekil – Göteborg – Stockholm 

Deltagare på resan: Konstantin Josefsson, Henrik Lindgren, Emma Skytt, Serhat Aktay, Alexander 
Olsson, Daniel Vanderwert, Sandra Azhary, Alexander Vanderwert, Nathalie Riggott, Sean Wunge- 
Bolster samt Johanna Ljungwaldh. 

 

Konstantin Josefsson, Al Absolut Gustaf 
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Mushjortens sommaraktivitet 19-24 Juli 2011 

Vi i Seniorscoutlaget Mushjorten bestämde oss för att göra någonting lite mer scoutigt än vad vi gjort 
under terminen. Att göra en längre hajk under sommaren lät som en väldigt bra idé och det blev väldigt 
lyckat! Paddlingshajk har många redan upplevt genom åren som patrullscout, men då har det handlat om 
kanadensare. Kajaker verkade lite mer spännande, sportigt och roligare. 
 
Vi hyrde fyra kajaker från en klubb i Södertälje. Därifrån började vår långa paddling. I vår rutt som vi 
hade satt ut så började vi med att från Södertälje sätta rakt ut i Mälaren. Birka var vårat mål. Efter en natt 
på Birka med lite medeltidsaktiviteter började vi paddla mot Slussen. Målet var att ta sig genom 
Stockholm, och när vi väl är ute på andra sidan paddla vidare till Vaxholm. Väl där så skulle vi avsluta 
hajken på Oskar Knausts landställe med lite bastubad och grillning.  
 
Hajken blev väldigt lyckad och alla hade roligt. Dagsrutterna var lagom långa så att även ovana paddlare 
skulle kunna hänga med i tempot (vilket alla var). Vi höll oss inom budget och vi fick se sidor av 
Stockholm och Mälaren som vi inte sett tidigare. 
 
Närvarande:  

Ledare: Kaj Jonsson, Bengt Liljeros 

Utmanare: Oskar Knaust, Carl Hamberg, Sebastian Andersson  

 

Kaj Jonsson, Al Mushjorten 
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Utbildning 

Under verksamhetsåret har kårutbildarna verkat för att sprida information om olika utbildningar till 
kårens medlemmar genom till exempel möten och e-post. Vid Stockholmsregionens utbildningssektions 
(RUS) två möten har kåren varit representerad av minst en av kårutbildarna.  

Kårens äventyrarledare har tillsammans med ledare från Roslags Näsby scoutkår, Näsby Parks scoutkår, 
Adolf Fredriks scoutkår och Waxholms scoutkår genomfört E-kursen med totalt 36 deltagare. Flera av 
kårens ledare har varit aktiva som kursledare under olika kurser arrangerade av Stockholms Scoutdistrikt. 

Under året har kårens medlemmar utbildats och utbildat enligt följande. 

 

Kursdeltagare 

Datum Kurs Deltagare 

Jan 2012 E-kurs I Selina Nurmi-Browne 

  Alwa Abu Zaid 

  Medina Boussane Wynter 

  Lovisa Isaksson 

  Linnea Azhary 

  Saga Brantberger 

Jan 2012 E-kurs II Emilia Zsiga 

  Victor Rasmusson 

  Alexander Bäckström 

  Gustav Dagberg 

Jan 2012 Ledarutbildning Bas Saga Bergqvist 

  Amanda Birkenfalk 

 

Kursledare 

Datum Kurs Kursledare 

Jun 2011 Ledarutbildning Scout (veckolång) Björn Hultenberger 

  Rikard Björkman 

  Åsa Jonsson 

Jan 2012 E-kurs Simon Ström 

  Rikard Björkman 

  Martin Löfblom 

  Gabrielle Önnestam 

  Åsa Jonsson 

Jan 2012 Ledarutbildning Bas Åsa Jonsson 

 

Carl Hamberg, vice Kårutbildare 

. 
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Lokaler och inventarier 

Pettersberg 

Vi har haft tre arbetsträffar på Petters där vi lagat, reparerat och donat. 

Vattensituationen har blivit bra, eftersom den nya brunnen numera ger klart och fint vatten efter en längre 
tids konstant vattenuttag. 

På torpet har arbetet fortsatt genom att en ny köksdel/köksbänk är under montering sedan en tid. 

Kåren har deltagit i arbete med att ta fram nya andelstal i vägföreningen och det arbetet är i det närmaste 
klart och skall redovisas av föreningens ansvarige under hösten. 

Vi har tagit fram och monterat skyltar som visar vägen in till Pettersberg från Hemfosavägen samt tagit 
fram nya vägbeskrivningar från Bredäng och Stan, dessa finns på kårens hemsida. 

  

Tack till er alla som är med och tar hand om vår stuga! Ni behövs alla därute för att kunna underhålla 
anläggningen! 

 

Lars-Olov Bergstrand, Gårdsfogde 

Monica Bergstrand, Gårdsfru 

 
Bredängsvägen  

Under verksamhetsåret har Stingarna, Snabbfötterna och Rovfåglarna utnyttjat lokalen för sina möten. 
Lokalen har även detta år varit uthyrd under lördagar och söndagar. 

I januari 2012 sålde Svenska Bostäder fastigheten i vilken vi hyr till Primula. Mina kontakter med 
Primula har varit bra. Primula anlitar en firma, som heter Nytorget, för sin fastighetsservice. Nytorget har 
bytt filter i friskluftsfläkten. Radonsaneringen fortsätter. Svenska Bostäder och Primula har tydligen 
kommit överens om att Svenska Bostäder skall stå för kostnaderna. Inspecta, som har anlitats för 
saneringen, har varit och mätt radonhalten och hittat en del läckor i husgrunden, där markradon tränger in. 
Läckorna är tätade, men det finns eventuellt flera. Inspecta tänker göra om radonmätningen, men det blir 
troligen inte förrän i höst. Därefter kommer en förhandling med Svenska Bostäder att ske om att 
eventuellt sätta in en ny fläktanläggning som suger ut radonet. Den fläktanläggning som tidigare 
installerats påverkar endast friskluftsintaget. Antagligen räknade Svenska Bostäder med att det skulle gå 
att ventilera ut radonet. En viss förbättring har skett, men inte tillräckligt enligt expertisen.    

Kåren har duktiga elektriker. Jag har önskemål om att strömbrytaren under tavlan i salen lagas. 
Strömbrytaren är visserligen av en gammal modell, men den kanske går att ersätta. Eldningsskåpet 
behöver en ny armatur. Ljusrampen vid klädkrokarna behöver ses över. De befintliga kronljusen som 
passar i lamphållarna kommer att försvinna och de nya lågenergilamporna är så utformade att de inte får 
rum i ljusrampen. Jag har inte hittat några som passar.  

Tacksam för lagning av element i den högra toaletten. Någon har lyckats pilla sönder det. 

 

Folke Bergstrand, Lokalfogde Bredängsvägen 
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Rehnsgatan 

Kontrollen i lokalen är oregelbunden. En stående koll är hur toaletter sköts och att entrédörren  
stänger och blir Låst, den har varit öppen vid några tillgällen. När trafik-/stadsdamm lägger sej på låset 
blir låskolven trög, med resultat att dörren står öppen. Detta bör ALLA kolla. Åtgärd: använd till exempel 
toapapper o torka rent på/runt låskolvens ytor, gärna fuktad med lite olja. Angående toaletter, de behöver 
hjälp i bland, för att på bästa sätt tillmötesgå användare. Period maj 2011 till maj/juni 2012 

Under maj 2011 installerades en ny glasruta på lokalens entrédörr. I månadsskiftet lyckades någon rycka 
sönder entrédörrens handtag, det blev leveranstid på utbytet, men i mars (-12) blev ett nytt handtag 
monterat. I oktober (-11) drabbades köket av dålig lukt. Hjälp tillkallades från fastighetsägaren för att  
reda ut och åtgärda varifrån odören kom, men det blev vår egen undersökning som hittade att det var ett 
avloppsrör som var öppet i bänkskåpet i köket och som orsakade odören. Troligen bidrog något annat fel i 
avloppet till att odören spreds. Nu är lukten i köket ok. Jag fick påstötning om att handtaget borde bytas 
på skåp i köket. Jag inhandlade några handtag men de bröts sönder, så jag inhandlade en annan modell 
som nu sitter på kökets luckor och dörrar. Lampor och lysrör har ersatts allt eftersom de förbrukats, en 
period under våren (-12) var belysningen synnerligen klen i ledarrummet, orsaken till detta var att i en 
armatur var både lysrör o glimtändare trasig dessutom hade någon passat på att ta bort elkontakten för ett 
lysrör, men nu glimmar lysrören igen. I övrigt har jag inhandlat förbrukningsvaror för verksamheten allt 
efter brist uppstått. Under vinterperioden har ett antal "ivriga" installerat ljuddämpande plattor i salens tak 
och skapat ett lättsammare ljud i lokalen.. 

 

Matts Jonsson, Lokalfogde Rehnsgatan 

 

Ekonomi 

Verksamhetsåret 2011/2012 var väldigt bra. Resultatet är bättre än planerat trots det stora bakslaget med 
fastighetsskatt på lokalen på Rehnsgatan som kåren var illa tvungen att betala. 

Resultatet på 31 912 kr mot budgeterade 2 500 kr är en kombination av kloka beslut och en ständig 
kostnadskontroll.  

Det finns många bidragande faktorer till den stora skillnaden mellan det budgeterade överskottet och det 
faktiska resultatet. På inkomstsidan så var vissa statliga bidrag och andra intäkter större än planerat. Stöd 
och sponsring från privatpersoner samt ett bidrag från Gustav Vasa Församling bidrog starkt till det 
positiva resultatet kåren visar för det avslutade verksamhetsåret. 

På utgiftssidan har kåren skaffat ett nytt elavtal med bättre priser, hyresintäkterna av lokaluthyrning har 
gått bra, sommarlägren var bra planerade och väl genomförda, vi är fler scouter och medlemsavgifterna 
har blivit betalda i tid. Det har dessutom inte blivit några större eller oväntade utgifter för renoveringar i 
scoutlokalerna, Pettersberg eller övriga ej planerade händelser. Kostnaderna för utbildningar och kurser 
var mindre än planerat 

Petters lyckades bra med Driftfonden i år. Intern och extern uthyrning av stugorna samt sparsam skötsel 
av fastigheten gav ett överskott på drygt 10 000kr. 

 

Elzbieta Wrzalik, Kårkassör 
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Kårstyrelsens undertecknande 

 

__________________________  ___________________________ 

Ordförande / Åsa Jonsson   Sekreterare / Agnieszka Wrzalik 

 

__________________________  _____________________________ 

Kassör / Elzbieta Wrzalik   Ledamot 

 

__________________________  ____________________________ 

Ledamot    Ledamot 

 

__________________________  ____________________________ 

Ledamot    Ledamot 

 

__________________________  ____________________________ 

Ledamot    Ledamot 

 

__________________________  ____________________________ 

Ledamot    Ledamot 

 

__________________________  ____________________________ 

Ledamot    Ledamot 

 

__________________________  ____________________________ 

Ledamot    Ledamot 

 


